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	Deed of Assignment


This Assignment made on: …………………………………..............
between: ………………………………………………………...............................................
Of/ …………………………………………………………………………………………………….  

(Hereinafter called “The Assignor”); and 

…………………………………………………………………………………………………………
Of/ ………………………………………………………………….…………………………………
(Hereinafter called “The Assignee”)

whereas the assignor is the proprietor of the trademark(s) in Egypt under No ………………….
and whereas the Assignor have agreed with the Assignee to assign, sell and transfer the said registered Trademarks to the assignee for the sum of One US Dollar and other considerations. The receipt of which is hereby acknowledged the Assignor does hereby assign and transfer to the Assignee the said registered.  

Thus the said Trademarks have become as of the date of this Deed the absolute property of the Assignee.  The Assignor and the Assignees accept the aforesaid assignment and hereby appoint Mr. Hesham R. Mahmoud - 633 Al Horreya Road, Tower II, 5th Floor, Ganaklis, Alexandria, Egypt (P.O. Box 10 El Saraya 21411) to take the necessary procedures to affect the registration of this Deed at the Registrar’s Office concerned. In Witness thereof, both parties have affixed their signatures as per the date shown.  

Assignor: …………………………..




Assignee: ………………………….

	عقد نقل ملكية


تم عقد نقل الملكية هذا اليوم: ................................
بين: .................................................
المقيم في: .........................................
(المسمي فيما يلي "بالمحول") من جهة و
......................................................
المقيم في: .........................................
(المسمي فيما يلي "بالمحول إليه") من جهة أخرى.
وحيث أن المحول هو المالك للعلامة التجارية المسجلة في  مصر تحت رقم: ...................................
وحيث أن المحول قد اتفق مع المحول إليه لنقل وبيع وتحويل ملكية العلامة التجارية إلي المحول إليه ووفقاً للاتفاقية المذكورة وبمقابل مبلغUS$ 1  الذي يعترف المحول باستلامه، ينقل المحول العلامة المذكورة أعلاه ويحول ملكيتها إلي المحول إليه لتصبح العلامة من تاريخه ملكاً للمحول إليه ومن يخلفه بصوره مطلقه. يقبل المحول والمحول إليه تحويل الملكية الأتفة الذكر ويوكلان بهذا الأستاذ/ هشام رؤوف محمود، 633 طريق الحرية، أبراج الزراعيين، البرج 2، الدور الخامس، جناكليس، الإسكندرية، مصر (ص.ب 10 السرايا 21411) لاتخاذ الإجراءات الضرورية للقيام بتسجيل هذا العقد لدي دائرة المسجل المختص. إشهاداً، فقد أمهر الطرفان المذكوران في التاريخ المحرر أعلاه:
المحول: ..................................


المحول إليه: ........................
